
Protokół nr LXVI/23 

sesji Rady Gminy Kostomłoty  

odbytej w dniu 24 października 2023 r.  

o godz. 13.30 w Sali sesyjnej Gminnego Ośrodka Kultury w Kostomłotach 

 

Przewodniczący  Agnieszka Śladowska  otworzył obrady i przywitał zebranych. 

Zweryfikowano kworum. Szczegóły zawarte zostały na poniższej liście obecności: 

 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Leon Barylak TAK  24.10.2023 13:32 Obecny 

2 Barbara Konicka TAK  24.10.2023 13:32 Obecny 

3 Marzena Kruźlak TAK  24.10.2023 13:32 Obecny 

4 Edward Kulig TAK  24.10.2023 13:32 Obecny 

5 Paweł Marchewka TAK  24.10.2023 13:32 Obecny 

6 Józef Osowski TAK  24.10.2023 13:32 Obecny 

7 Sebastian Pawlak TAK  24.10.2023 13:32 Obecny 

8 Ryszard Pisarek TAK  24.10.2023 13:32 Obecny 

9 Marek Pomykała TAK  24.10.2023 13:32 Obecny 

10 Aneta Sawicka TAK  24.10.2023 13:32 Obecny 

11 Waldemar Sudoł TAK  24.10.2023 13:32 Obecny 

12 Jan Szwedo TAK  24.10.2023 13:32 Obecny 

13 Agnieszka Śladowska TAK  24.10.2023 13:32 Obecny 

14 Mariusz Żałobniak TAK  24.10.2023 13:32 Obecny 

15 Marek Żądło TAK  24.10.2023 13:32 Obecny 

 

Planowany porządek posiedzenia 

 

Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie programu sesji. 

3. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 

4. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2023 rok 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działek w obrębach: Wichrów, Mieczków, 

Paździorno, Jenkowice, Piersno, gmina Kostomłoty. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działek w obrębach: Ramułtowice, Budziszów i 

Chmielów, gmina Kostomłoty. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia 

na czas nieokreślony po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat 



10. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Kostomłoty o oświadczeniach 

majątkowych składanych  na podstawie ustawy o samorządzie gminnym za 2022 r. 

11. Informacja  Wójta Gminy Kostomłoty o oświadczeniach majątkowych składanych 

na podstawie o samorządzie gminnym za 2022 r. 

12. Wnioski i oświadczenia. 

13. Sprawy różne. 

14. Zakończenie obrad LXVI sesji Rady Gminy. 

  

 

Przebieg spotkania 

 

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska otworzyła  LXVI/23 sesję Rady Gminy i 

przywitała zebranych.  Poprosiła o potwierdzenie obecności. Na podstawie listy obecności 

stwierdziła, że w sesji uczestniczy 15 radnych, zatem rada ma moc podejmowania 

prawomocnych uchwał. W uczestniczyli także Wójt Gminy Janina Gawlik, Zastępca Wójta 

Alicja Meusz, Sekretarz Gminy Anna Orzechowska, Skarbnik Rafał Hossa oraz mecenas Lilla 

Gruntkowska – Baryłko. 

 

Ad.2. Przyjęcie programu sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska przedstawiła proponowany porządek 

obrad. 

Wójt Gminy Janina Gawlik wniosła o rozszerzenie porządku obrad o przyjęcie uchwały w 

sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego realizacji zadania z zakresu 

komunikacji o charakterze użyteczności publicznej.  

Wniosek został poddany pod głosowanie. Radni w głosowaniu przez podniesienie ręki 

jednogłośnie przyjęli wniosek. Następnie Radni  w głosowaniu przez podniesienie ręki 

jednogłośnie przyjęli program sesji z wprowadzonymi zmianami. 

Program sesji po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie programu sesji. 

3. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 

4. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2023 rok 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działek w obrębach: Wichrów, Mieczków, Paździorno, Jenkowice, 

Piersno, gmina Kostomłoty. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działek w obrębach: Ramułtowice, Budziszów i Chmielów, gmina 

Kostomłoty. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia na 



czas nieokreślony po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat 

 9.1. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego   

realizacji zadania z zakresu komunikacji o charakterze użyteczności publicznej. 

10. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Kostomłoty o oświadczeniach majątkowych 

składanych  na podstawie ustawy o samorządzie gminnym za 2022 r. 

11. Informacja  Wójta Gminy Kostomłoty o oświadczeniach majątkowych składanych na 

podstawie o samorządzie gminnym za 2022 r. 

12. Wnioski i oświadczenia. 

13. Sprawy różne. 

14. Zakończenie obrad LXVI sesji Rady Gminy. 

  

Wójt Gminy Kostomłoty Janina Gawlik – w związku z tym, że mamy trzy firmy, które 

chciałyby przedstawić Radnym swoje koncepcje działania na naszym terenie, myślę, że 

powinniśmy wysłuchać, tym bardziej, że to już jakiś czas trwa. Bardzo bym prosiła, zanim 

rozpoczniemy sesje dać możliwość powiedzenia firmom o tym, co chcieliby na naszym 

terenie zrobić. Myślę też, żebyśmy ograniczyli czas, czyli powiedzenie to co najważniejsze do 

10 minut na firmę, żeby przedstawili swoje koncepcje. Dla nas to też jest ważne, dlatego, że 

to Państwo zdecydujecie, czy będziemy procedować dalsze działania, jeżeli chodzi o te trzy 

firmy. Czy wyrażacie na to zgodę? 

 Radny Józef Osowski – ale już rozpoczęliśmy sesję. 

Wójt Gminy Janina Gawlik- tak, ale Panowie chcieli być na sesji. Nie robimy tego w 

kuluarach. Państwo prosili, żeby uczestniczyć w sesji. Jeżeli pozwolicie na te krótkie 

informacje na temat firmy , będziecie mieli pytania Panowie chętnie na nie odpowiedzą, ale 

żebyście informacje mieli, jak te firmy chcą wejść na teren. 

Pan Albert Kliczkowski, oraz Pan Paweł Naziński przedstawiciele holenderskiej firmy 

specjalizującej się w budowie biogazowi omówili prezentacje odnośnie firmy. 

Obrady były transmitowane na żywo: https://radni.tv/transmisja/?id=3070 

Całość wystąpienia dostępna od minuty 7do 39 minuty transmisji sesji. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – ja tylko żeby nie przedłużać, mam taka propozycję, że 

zaproponuję spotkanie rolnikom, jeszcze raz Radnym. My przyjrzymy się dokładnej 

lokalizacji jakich to działek dotyczy i jakie to są odległości. Ja bym tylko poprosiła o wykaz 

firm w pobliżu, gdzie takie bio gazownie funkcjonują. I wtedy będziemy rozmawiać i z 

rolnikami, bo też ich odzew być może jest za wcześnie, być może jest ten czas. I żeby Radni 

się też zastanowili.  

Radny Ryszard Pisarek -  ponieważ jest to novum, są to nowe technologie, ja chciałbym się 

dowiedzieć,  czy takie bio gazownie, na Dolnym Śląsku one już funkcjonują? 

Przedstawiciel Firmy – proszę Państwa , proszę wejść na stronę KOWR, tam jest lista 

wszystkich bio gazowni funkcjonujących w Polsce i on prowadzi rejestr dla bio gazowni 

rolniczych  i można to sobie sprawdzić. Tam jest lista. 

 Wójt Gminy Janina Gawlik – i ja także poinformuję o takim zadaniu mieszkańców 

ościennych, żeby się wypowiedzieli. Trzeba też zrozumieć. My jesteśmy dla ludzi, a nie 

ludzie dla nas. Nie raz duże pieniądze nie są warte tego żebyśmy mieli i ruch, bo już mamy 

autostradę. Do 2030 roku i tak będziemy zapchani samochodami, czyli ta perspektywa. 



Wobec tego ja dziękuję bardzo. Postaram się umówić na jeszcze jedno szersze spotkanie, 

żeby każdy mógł zapytać, o co chce. 

Następnie zaprezentowała się firma Savivon. 

Obrady były transmitowane na żywo: https://radni.tv/transmisja/?id=3070 

Całość wystąpienia dostępna od minuty 42 do 1 godz. 10 minuty transmisji sesji. 

 

Ad.3. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – proszę Państwa otrzymaliście informacje, jeżeli chodzi o 

wydane decyzje. Jeżeli chodzi o okres między sesjami, rozpoczęła się u nas kontrola „ Czyste 

powietrze”. Mamy się czym pochwalić. Pani była bardzo pod wrażeniem, jeżeli chodzi o 

pompy ciepła, o fotowolaiki, a także o ewidencje. Przypominam jeszcze raz, jeżeli ktoś 

wymienił piec na pompę, żeby ta centralna ewidencja nam się zgadzała. Albo oddaje nowy 

budynek, bo to jest bardzo ważne, są terminy, żeby te deklaracje składać. Kontrola potrwa 

miesiąc. Ostatnio także ZUS rozpoczyna kontrolę, kontrolują  programy, umowy dzierżawy.  

Uczestniczyłam w Dniu Edukacji Narodowej. Jak Państwo wiece Ministerstwo przysłało 

środki na nagrody nauczycielom, w pełni zostały wypłacone. Ile żeśmy otrzymali, tyle żeśmy 

wydali. Rozdaliśmy także stypendia, które ufundowała Polenergia dla dzieci uzdolnionych. 

Realizujemy przebudowy dróg. Mamy już ukończone Piotrowice –Paździorno. Zacisze nie do 

końca. Jeszcze odbioru nie było. Rozpoczynają  teraz Wilków Średzki i kończą też Polną. 

Uczestniczyłam w dożynkach w Godkowie. Bardzo dziękuję  Panu sołtysowi za zaproszenie. 

Odebraliśmy świetlice, ładnie wyszła.  Przyjęliśmy, tak jak mówiłam inwestora z Japonii, 

maja zakusy na zlokalizowanie się koło autostrady. Być może też do tego dojdzie. 

Uczestniczyłam w Pikniku z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska, podpisaliśmy 

program. Szkoła dostała pieniądze i otworzyliśmy sale w Wichrowie. Bardzo dziękuję 

wszystkim, którzy byli na otwarciu sali w Wichrowie. To była taka ważna dla nas 

uroczystość, dlatego, że  na sali została założona tablica upamiętniająca Wacława Jaskułę, 

który był samorządowcem wiele lat i wydaje mi się warto takich ludzi jak Wacław Jaskuła 

pokazywać i upamiętniać. 

 Pisaliśmy wnioski, jak Państwu też przypominałam, otrzymaliśmy 8 mln na kanalizację 

Samsonowice – Szymanowice, otrzymaliśmy na tą drogę. Myślę, że to będzie taka obwodnica 

Kostomłot, jeżeli chodzi o tą drogę przejętą koło wiatraków, a także 2 mln na remont świetlic. 

Dostaliśmy wstępne promesy. Oprócz tego będziemy realizować remont GOK – u i 

Budziszowa, ze środków,  które zostały już wynegocjowane i będziemy podpisywać umowy. 

W związku z tym, że była taka dość mocna dyskusja jeżeli chodzi o nasadzenia, w których 

miejscowościach są potrzeby. Mam do zagospodarowania około tysiąca drzew, to i klony i 

sosenki. Jeżeli jest potrzeba przy jakiejkolwiek świetlicy, w jakiejkolwiek miejscowości 

utworzenie jakiegoś takiego wypoczynku proszę mi zgłosić do jutra. Miejscowości otrzymają 

drzewka za darmo. Być może też wyjdziemy z posadzeniem tych drzewek, zobaczymy jakie 

będziemy mieć siły przerobowe, ale chciałabym informacje, ile każda miejscowość 

potrzebuje drzew. Oprócz tego weszłam w program ekologiczny.  Pan Babiński wykonywał u 

nas wiele prac, jak Państwo pamiętacie i obserwowaliście zadeklarował, że ile głosów 

otrzyma tyle kupi i zasadzi drzew. On kupuje my wskazujemy, w które miejsca zasadzimy. 

Do jutra jakbyście Państwo mogli, bo jutro spotykamy się. Ile tych drzewek mamy przywieźć.  



Jak wiecie utworzony został klub piłki nożnej w Piersnie. Myślę, że zrobimy wszystko, żeby 

też dostali z projektu pieniądze na modernizacje boiska. Wystąpiłam do Nadleśnictwa, 

chociaż to są trudne decyzje, trudne rozmowy z Nadleśnictwem, żeby dokonała przycinki 

drzew na drodze Parkowej w Piotrowicach i przy boisku w Piersnie. Ponieważ te drzewa 

wszystkie kolidują, ale myślę, że sobie z tym poradzimy, a tutaj w tym programie panie 

prezesie stowarzyszenia skupimy się na Piersnie.  Na pewno będą rozmowy trwały. Jeżeli są 

pytania do mnie, bardzo proszę. Jeszcze była kontrola na stowarzyszeniach, byli Państwo z 

Urzędu Marszałkowskiego na boisku w Piotrowicach i w Zabłociu. Bardzo im się podobało. 

Gratulowali.  

 

Ad.4. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

Sprawozdanie nie zostało odczytane, gdyż Radni dostali je w formie elektronicznej. Żadne 

uwagi do sprawozdania nie zostały zgłoszone. 

 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2023 rok 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusję i ją zamknęła, gdyż 

nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała 

została przyjęta w sposób następujący.  

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty 

na 2023 rok 

 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 24.10.2023 14:48 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 1 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 24.10.2023 14:49 

2 Ryszard Pisarek Za 24.10.2023 14:49 

3 Leon Barylak Za 24.10.2023 14:49 

4 Edward Kulig Za 24.10.2023 14:49 

5 Józef Osowski Przeciw 24.10.2023 14:49 

6 Barbara Konicka Za 24.10.2023 14:49 

7 Paweł Marchewka Za 24.10.2023 14:49 

8 Marek Pomykała Za 24.10.2023 14:49 

9 Aneta Sawicka Za 24.10.2023 14:49 

10 Jan Szwedo Za 24.10.2023 14:49 



11 Agnieszka Śladowska Za 24.10.2023 14:49 

12 Marek Żądło Za 24.10.2023 14:49 

13 Waldemar Sudoł Za 24.10.2023 14:49 

14 Marzena Kruźlak Za 24.10.2023 14:49 

15 Sebastian Pawlak Za 24.10.2023 14:49 

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działek w obrębach: Wichrów, Mieczków, 

Paździorno, Jenkowice, Piersno, gmina Kostomłoty. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusję i ją zamknęła, gdyż 

nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała 

została przyjęta w sposób następujący.  

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla działek w obrębach: Wichrów, Mieczków, 

Paździorno, Jenkowice, Piersno, gmina Kostomłoty. 

 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 24.10.2023 14:49 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 24.10.2023 14:49 

2 Ryszard Pisarek Za 24.10.2023 14:49 

3 Leon Barylak Za 24.10.2023 14:49 

4 Edward Kulig Za 24.10.2023 14:49 

5 Józef Osowski Za 24.10.2023 14:49 

6 Barbara Konicka Za 24.10.2023 14:50 

7 Paweł Marchewka Za 24.10.2023 14:49 

8 Marek Pomykała Za 24.10.2023 14:49 

9 Aneta Sawicka Za 24.10.2023 14:49 

10 Jan Szwedo Za 24.10.2023 14:49 

11 Agnieszka Śladowska Za 24.10.2023 14:49 

12 Marek Żądło Za 24.10.2023 14:49 

13 Waldemar Sudoł Za 24.10.2023 14:49 



14 Marzena Kruźlak Za 24.10.2023 14:49 

15 Sebastian Pawlak Za 24.10.2023 14:49 

 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działek w obrębach: Ramułtowice, Budziszów i 

Chmielów, gmina Kostomłoty. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusję i ją zamknęła, gdyż 

nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała 

została przyjęta w sposób następujący.  

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla działek w obrębach: Ramułtowice, 

Budziszów i Chmielów, gmina Kostomłoty. 

 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 24.10.2023 14:50 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 24.10.2023 14:50 

2 Ryszard Pisarek Za 24.10.2023 14:50 

3 Leon Barylak Za 24.10.2023 14:50 

4 Edward Kulig Za 24.10.2023 14:50 

5 Józef Osowski Za 24.10.2023 14:50 

6 Barbara Konicka Za 24.10.2023 14:50 

7 Paweł Marchewka Za 24.10.2023 14:50 

8 Marek Pomykała Za 24.10.2023 14:50 

9 Aneta Sawicka Za 24.10.2023 14:50 

10 Jan Szwedo Za 24.10.2023 14:50 

11 Agnieszka Śladowska Za 24.10.2023 14:50 

12 Marek Żądło Za 24.10.2023 14:50 

13 Waldemar Sudoł Za 24.10.2023 14:50 

14 Marzena Kruźlak Za 24.10.2023 14:50 

15 Sebastian Pawlak Za 24.10.2023 14:50 

 

 



Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusję 

Radny Józef Osowski – Czy to dotyczy działki 3 arowej? Jaka to jest kwota dzierżawy? 

Pracownik Urzędu Gminy Justyna Sygulska – na ten rok, jest to kwota zależna od ceny skupu 

pszenicy. W tym roku według obwieszczenia za 1 kwintala 109,97 zł.  Wyszło 140 zł rocznie, 

bo tam nie jest cała działka przeznaczona na dzierżawę, tylko część. 

Zastępca Wójta Alicja Meusz – to jest część działki o dużej powierzchni  2,40 ha 

dzierżawimy 0, 17 ha. I proszę powiedzieć Panu Radnemu ile wyszło tych kwintali. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – pani Justyno, żeby było to jasne, mówimy o 2 ha i wywiązała 

się dyskusja, natomiast no nie jest 2 ha.  To jest z działki ponad 2ha, która jest przeznaczona 

dla nauczycieli i w dzierżawę tego, co nie biorą nauczyciele 0,17 ha. 

Radny Marek Sudoł – ale czynsz płacimy od hektara . 

Pracownik Urzędu Gminy Justyna Sygulska –czynsz jest 7,61 kwintala rocznie za klasę 

gruntu 4a. 

Radny Mariusz Żałobniak – ale tutaj Radni słusznie pytają, bo jeżeli wyrażamy zgodę 

zgodnie  z projektem uchwały:  dotychczasowym dzierżawcą na nieruchomość gruntową 

oznaczoną numerem ewidencyjnym 246, AM- 2 obręb Świdnica Polska, o powierzchni 2.46 

ha z treści wynika, że za całość. 

Pracownik  Urzędu Gminy Justyna Sygulska – po prostu w uchwale jest cała powierzchnia 

działki, a nie tylko cześć, ale to jest ta działka.,246  - czyli wychodzi tutaj, 5068 zł za cała 

działkę. To był przetarg już trochę dawno temu przeprowadzony.  

Wójt Gminy Janina Gawlik – przetarg 3 lata wstecz, jeszcze wcześniej zawieraliśmy umowę. 

Pracownik Urzędu Gminy Justyna Sygulska  – procedura wygląda w ten sposób, że ktoś 

składa wniosek o przedłużenie umowy dzierżawy, wywieszamy wykaz na 21 dni, jest 

wywieszany w sołectwach, jeżeli zgłasza się ktoś jeszcze to wtedy jest przeprowadzany 

przetarg, jeżeli nie ma chętnych innych to przedłużamy umowy dzierżawy temu 

dotychczasowemu najemcy. 

 Radny Jan Szwedo – bardzo duża opłata. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska zamknęła dyskusję. 

Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została przyjęta w sposób następujący.  

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 24.10.2023 14:57 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 1 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 1 

 



Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 24.10.2023 14:57 

2 Ryszard Pisarek Za 24.10.2023 14:57 

3 Leon Barylak Za 24.10.2023 14:57 

4 Edward Kulig Za 24.10.2023 14:58 

5 Józef Osowski Przeciw 24.10.2023 14:57 

6 Barbara Konicka Za 24.10.2023 14:57 

7 Paweł Marchewka Wstrzymał się 24.10.2023 14:57 

8 Marek Pomykała Za 24.10.2023 14:57 

9 Aneta Sawicka Za 24.10.2023 14:57 

10 Jan Szwedo Za 24.10.2023 14:57 

11 Agnieszka Śladowska Za 24.10.2023 14:57 

12 Marek Żądło Za 24.10.2023 14:57 

13 Waldemar Sudoł Za 24.10.2023 14:57 

14 Marzena Kruźlak Za 24.10.2023 14:57 

15 Sebastian Pawlak Za 24.10.2023 14:57 

 

 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

użyczenia na czas nieokreślony po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusję i ją zamknęła, gdyż 

nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. Następnie poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała 

została przyjęta w sposób następujący.  

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy użyczenia na czas nieokreślony po umowie zawartej na czas oznaczony 

do 3 lat 

 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 24.10.2023 14:58 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 



1 Mariusz Żałobniak Za 24.10.2023 14:58 

2 Ryszard Pisarek Za 24.10.2023 14:58 

3 Leon Barylak Za 24.10.2023 14:58 

4 Edward Kulig Za 24.10.2023 14:58 

5 Józef Osowski Za 24.10.2023 14:58 

6 Barbara Konicka Za 24.10.2023 14:58 

7 Paweł Marchewka Za 24.10.2023 14:58 

8 Marek Pomykała Za 24.10.2023 14:58 

9 Aneta Sawicka Za 24.10.2023 14:58 

10 Jan Szwedo Za 24.10.2023 14:58 

11 Agnieszka Śladowska Za 24.10.2023 14:58 

12 Marek Żądło Za 24.10.2023 14:58 

13 Waldemar Sudoł Za 24.10.2023 14:58 

14 Marzena Kruźlak Za 24.10.2023 14:58 

15 Sebastian Pawlak Za 24.10.2023 14:58 

 

Ad.9.1. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego 

dotyczącego realizacji zadania z zakresu komunikacji o charakterze użyteczności 

publicznej.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska otworzyła dyskusję  

Radny Marek Żądło – mam takie pytanko. To tylko z Rakoszyc? 

Wójt Gminy Janina Gawlik - do Rakoszyc, bo w Rakoszycach przesiadają się do zielonych 

autobusów średzkich.  

Radny Józef Osowski - Czy ten autobus może kursować do Lisowic i do Chmielowa, 

ponieważ z krzyżówki z Karczyc to jest dosłownie 2 km. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – My realizujemy prośby mieszkańców, jeżeli byłaby tak 

potrzeba. Nie jestem w stanie powiedzieć,  z którego momentu on wyjeżdża, natomiast jest 

potrzeba , żeby z naszego terenu dojechał do Rakoszyc. 

Dyskusja została zamknięta, gdyż nikt kolejny nie wyraził chęci zabrania głosu. Następnie 

poddała uchwałę pod głosowanie. Uchwała została przyjęta w sposób następujący.  

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie zawarcia porozumienia 

międzygminnego dotyczącego realizacji zadania z zakresu komunikacji o charakterze 

użyteczności publicznej. 

 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 24.10.2023 15:00 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: GOK sala sesyjna 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 



Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 1 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Mariusz Żałobniak Za 24.10.2023 15:00 

2 Ryszard Pisarek Za 24.10.2023 15:00 

3 Leon Barylak Za 24.10.2023 15:00 

4 Edward Kulig Za 24.10.2023 15:00 

5 Józef Osowski Przeciw 24.10.2023 15:00 

6 Barbara Konicka Za 24.10.2023 15:00 

7 Paweł Marchewka Za 24.10.2023 15:00 

8 Marek Pomykała Za 24.10.2023 15:00 

9 Aneta Sawicka Za 24.10.2023 15:00 

10 Jan Szwedo Za 24.10.2023 15:00 

11 Agnieszka Śladowska Za 24.10.2023 15:00 

12 Marek Żądło Za 24.10.2023 15:00 

13 Waldemar Sudoł Za 24.10.2023 15:00 

14 Marzena Kruźlak Za 24.10.2023 15:00 

15 Sebastian Pawlak Za 24.10.2023 15:00 

 

Ad.10. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Kostomłoty o oświadczeniach 

majątkowych składanych  na podstawie ustawy o samorządzie gminnym za 2022 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska odczytała  informację z analizy 

oświadczeń majątkowych 

 

Ad.11. Informacja  Wójta Gminy Kostomłoty o oświadczeniach majątkowych 

składanych na podstawie o samorządzie gminnym za 2022 r. 

Wójt Gminy Janina Gawlik odczytała informacje z analizy oświadczeń majątkowych. 

 

Ad.12. Wnioski i oświadczenia. 

Nikt z obecnych nie wniósł wniosków i oświadczeń. 

Ad.13. Sprawy różne. 

Radny Józef Osowski – mam pytanie do Pana Skarbnika. Panie Skarbniku czy mógłby Pan 

powiedzieć jaki był koszt wybudowania tych świetlic w Wichrowie i w Chmielowie? I Jaki 

był udział Gminy w tych kosztach. Jakie były dotacje? 

Skarbnik Gminy Rafał Hossa – nie mam takiej informacji przy sobie. 

Wójt Gminy Janina Gawlik  – może ja odpowiem. Jak otwieraliśmy Wichrów ja pełny koszt 

podawałam, a Pan uczestniczył w otwarciu. Ponad 3mln 400 tys. – 2 świetlice bliźniacze i 

zakończyliśmy na 2 200 mln dotacji. 

Skarbnik Gminy Rafał Hossa- mogę takie dane przygotować na następna sesję.  



Radny Marek Żądło – pani tam w oświadczeniu działalności Wójta mówiła, że dostała 

pochwałę za zamontowanie tych pomp ciepła. No jestem tym trochę zaskoczony, bo 

wszystkie ulice w Kostomłotach, które nie mają pompy ciepła nie maja światła. Dostała Pani 

pochwałę. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – tak dostałam pochwałę za zieloną energię. Panie Radny na 

pewno będzie oświetlenie. Na pewno na temat oświetlenia będziemy się zastanawiać.  

Proszę Państwa ja tylko w drodze informacji w tym miesiącu otwieramy świetlicę w 

miejscowości Chmielów, która będzie służyła dwóm miejscowościom, Chmielów i Lisowice. 

Zapraszam serdecznie, bo warto zobaczyć nowe świetlice. 11 Listopada zapraszam 

wszystkich na uroczystości patriotyczne, które rozpoczną sie mszą świętą, potem na 

cmentarzu w Kostomłotach i w GOK-u. Przygotuje nam program Szkoła Podstawowa 

Karczyce. Mamy już listopad, za niedługo dożynki. Chciałabym powiedzieć, że w przyszłym 

roku Palmowa Niedziela i Dożynki odbędą się w miejscowości Chmielów. Przygotują wsie 

Lisowice i Chmielów, to żeby było już z góry wiadomo. I jeszcze proszę do jutra dać mi 

informację, kto jakie drzewka chciałby dostać to na pewno przekażemy do nasadzenia. 

Radny Paweł Marchewka – ja ma tylko chciałbym powtórzyć swoje zapytanie z poprzedniej 

sesji co z programem „ Ciepłe Mieszkanie”?  

Wójt Gminy Janina Gawlik – nie wiem. Nie za bardzo się dowiedziałam, jeżeli chodzi o 

„Ciepłe Mieszkanie”. Jedno jest bardzo ważne. Jeżeli jest to wspólnota założona, wspólnota 

się może o to ubiegać. 

Radny Paweł Marchewka – pod warunkiem, że jest 7 lokali.  

Wójt Gminy Janina Gawlik  - tak. Dlaczego w ogóle nie przystąpiłam do Wojewódzkiego 

Funduszu, bo co innego się ładnie mówi na zewnątrz, a jeżeli wejdziemy w środek, w 

wymagania, to my się po prostu nie kwalifikujemy.  Bo albo zaczynają żądać, tak jak 

mówiłam, protokół Inspektora Nadzoru odbioru tego budynku, co jest zupełnie nierealne, bo 

w 70 –tych latach ten protokół był. Dlatego wszystkich odsyłam do Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska. 

Radny Paweł Marchewka- a oni mnie odsyłają do samorządu. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Myśmy podjęli się, jak pamiętacie, pomocy ludziom w 

pompach ciepła i wymiany pieców. Ludzie czekali 2 lata na pieniądze, a Fundusz załatwiając 

swoje sprawy, do miesiąca wypłacał środki. Więcej na takie warunki się nie zgodzę. Panie 

Radny, nie chciałby Pan usłyszeć tego, co ja słyszałam. Jak ludzie pozaciągali kredyty, 

założyli i nie mogli odzyskać pieniędzy.  

Nie wchodzę w te programy. Poczekamy teraz, jeżeli wejdzie KPO, poczekamy o czyste 

zasady. Jeżeli będę widziała, że są to czyste zasady na pewno gmina w to jedzie. Na dzień 

dzisiejszy nie ma szans. 

Ad.14. Zakończenie obrad LXVI sesji Rady Gminy. 

 Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska w związku z wyczerpaniem porządku 

obrad zamknęła obrady LXVI sesji Rady Gminy Kostomłoty. 

 

Protokołowała: Magdalena Galant 

 

 

 


